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Ärende 11: Revidering av Översiktsplan 2030 – beslut om 
granskning 
 
Översiktsplanen är en viktig del av hur Huddinge kommun ska utvecklas 
på ett övergripande plan. Vänsterpartiet menar att det därför är olyckligt att 
kommunen enbart haft samråd med medborgarna via digitala kanaler 
denna gång, även om vi förstår orsaken till det. Digitala samråd ställer helt 
andra krav på information och tydlighet gentemot medborgarna om att en 
sådan möjlighet finns. Den digitala klyftan gör också att färre har möjlighet 
att delta eftersom alla varken har tillgång till- eller kunskap om datorer. 
Därför menar vi att mer borde ha gjorts för att involvera medborgarna i 
samrådsdialogerna för utvecklingen av Huddinge och Översiktsplanen. 
 
Vi menar också att översiktsplanen saknar tillräckliga skrivningar gällande 
de östra kommundelarna och hur dessa ska utvecklas och inkluderas 
bättre i Huddinge som kommun. Det är också olyckligt att Entré Skogås 
inte blev av. Utvecklingen av Skogås och Trångsund är viktig och borde 
ha en tydligare vision från kommunens sida bland annat med upprustning 
av Skogås centrum för att göra det till en mer attraktiv och trygg plats. Det 
behöver också bli mer attraktivt för nya företag att etablera sig i själva 
centrumanläggningen där det idag finns lokaler som saknar hyresgäster. I 
båda områdena behövs också upprustning av det befintliga 
bostadsbestånd som ägs av Huge Bostäder AB samt nybyggnation av 
hyresrätter med rimliga hyror.  
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